

UB805 Series
User Guide
用户指南



Safety Instructions

Please read the following instructions carefully and completely before using your Ubeida headset and accessories. Always include these instructions when passing the product on to third parties.

- Keep product, accessories and packaging parts out of reach of children and pets – small parts maybe a choking hazard.
- Always keep the product dry and do not expose it to extreme temperatures.
- Use the product with care and store it in a clean, dust-free environment.
- If you experience a skin irritation after using this product, discontinue use and contact Ubeida.
- Do not use headsets at high volumes for an extended period of time, this may cause hearing loss. Always listen at moderate levels.

Warranty

Ubeida gives a warranty of 24 months on this product. For the current warranty conditions, please visit our website at www.ubeida.com or contact your Ubeida distributor.

安全说明

在使用您的Ubeida耳机和配件之前，请仔细完整地阅读以下安全说明。请始终将产品连同安全说明一起递交给第三方。

- 切勿让儿童玩要本产品，细小的部件可能会造成窒息危险。
- 保持耳机干燥，不要将耳机暴露在极低或极高的温度下。
- 本产品要小心轻放，存放在干净、无尘的地方。
- 如果使用本产品后出现皮肤过敏等症状，请停止使用并与Ubeida联系。
- 在较大音量下长时间使用耳机可能会导致听力受损，请将耳机调整至适度的收听音量。

质保

Ubeida公司为本产品提供24个月的质保。您可以在网站www.ubeida.com上或向Ubeida专业经销商了解最新的质保服务范围。



Xiamen Ubeida Electronic Technology Co., Ltd

2/F, No.7 Neizhongli, Jimei District, Xiamen, China 361022
Web: www.ubeida.com
Email: info@ubeida.com

